## رؤية ورسالة برنامج المختبرات الطبية ١٤٤٤

## • الرؤية:

التميز الأكاديمي والبحثي في علوم المختبرات الاكلينيكة

Academic and research excellence in clinical laboratory sciences

## الرسالة:

إعداد أخصائي مختبرات اكلينكية قادر على التنافس علمياً ومهنياً وبحثياً لتلبية أحتياجات المجتمع بأفضل القيم الاخلاقية المهنية.

Preparing a clinical laboratory specialist capable of competing scientifically, professionally and research to meet the needs of society with the best professional and ethical values.

## • الاهداف:

- ١. اعداد وتأهيل كوادر اكفاء معرفيا ومهنيا لتلبية حاجة المملكة من الكوادر الصحية في تخصص علوم المختبرات الطبية.
- 1. Preparing and qualifying competent personnel with knowledge and professionalism to meet the Kingdom's need for healthcare personnel in the field of clinical Laboratory Sciences
  - ٢. التحسين المستمر لمعايير جودة التعليم لتأهيل كوادر قادرة على مواكبة التطور في المجال واحتياج سوق العمل .
- 2. Continuous improvement of education quality standards to qualify personnel capable of keeping up with developments in the field and meeting the needs of the job market
  - ٣. دعم الخريجين لاستيفاء متطلبات النجاح الوظيفي في جميع مجالات ممارسة المهنة بالمختبرات.
- 3. Supporting graduates to meet the requirements of successful employment in all areas of practicing the profession in laboratories.
  - ٤. تعزيز البحث العلمي والمشاركة في المؤتمرات العلمية وحلقات النقاش.
  - 4. Enhancing scientific research and participation in scientific conferences and discussion forums.
    - ٥. تنمية الوعى المجتمعي بالمشاركة الفعالة في الأنشطة التوعية الصحية المجتمعية.
  - 5.Developing community awareness through active participation in community health awareness activities.
    - ٦. تعزيز القدرة على تحمل المسؤولية وإدراك القضايا الأخلاقية والقانونية المتعلقة بأخلاقيات المهنة.
- 6. Enhancing the ability to bear responsibility and awareness of ethical and legal issues related to professional ethics.